

目錄 Table of Contents

學術研究論文 Academic Research Papers

- 臺北市市民運動中心公辦民營關鍵課題之探討【童詣雯】 1
The key issues in the property management of the Taipei Sports Centers | Yi-Wen Tung
- 臺北市建築物附設機車停車空間使用管理之研究【吳玫芳、周世璋、黃俊霖】 15
The study on management of building attached to the scooter parking space in Taipei City
Mei-Fang Wu, Shih-Tsang Chou, Chun-Lin Huang
- 室內設計公司服務流程服務品質關鍵指標之研究—以顧客價值之觀點【吳韻吾、顏行誠、郭怡助、徐暉倉】 25
A study on the KPIs for service quality of interior design companies: From the perspective of customer values
Yun-Wu Wu, Sing-Cheng Yan, Yi-Zhu Kuo, Wei-Tsang Hsu
- 知識管理執行程度對整體經營績效之影響—以公寓大廈管理維護業為例【陳維東、吳宗翰、曾俊銘】 35
The influence of knowledge management implementation to the overall performance: A case study of the
apartment building management and maintenance industry | Wei-Tong Chen, Tsung-Han Wu, Jyun-Ming Zeng
- 應用灰色理論於辦公大樓租戶暨公共區域設施維修時數預測【嚴佳茹、鄭定睿】 47
Application of grey theory in the forecast of facility maintenance hours for office building tenants and public areas
Chia-Ju Yen, Ting-Jui Cheng
- 公營出租住宅之承租戶使用現況調查—以大龍峒公營出租住宅為例【鄭安志】 61
Investigation on the status quo of rental housing from tenant's perspective: A case study of Da-Lung-Don Public
Rental Housing | An-Zhi Zheng

實務應用論文 Practical Research Papers

- 以企業社會責任觀點推展高科技物業的室內空氣品質管理【胡佩青、卓秀蓉】 69
The promotion of indoor air quality management in the high-technology industry from a corporate social
responsibility perspective | Pei-Ching Hu, Sha-Ron Cho
- 台灣物業管理學會簡介、入會申請表；物業管理學報論文審查流程、投稿報名表 77
TIPM introduction, member registration; peer review process of JPM paper, paper submission